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Систем у Србији остао је исти као у време Слободана Милошевића јер људи који су
радили у то време раде и сада, каже некадашњи премијер Савезне Републике
Југославије Милан Панић, који сматра да се од његовог претходног боравка у
Србији, пре седам година, скоро ништа није променило. 

  

- Нема ни говора да има наде да се нешто промени у скорије време. Имам исто мишљење
као и пре 20 година. Треба променити систем и тада ће се и људи променити. Нама су
потребни млади људи са новим идејама - нагласио је Панић.

  

По његовим речима, Србија је богата земља, али би ипак требало да бринемо јер нам је
стандард најгори у Европи.

  

- Имамо највише незапослених, велики национални дуг, неће нас лако у Европу. Сада
чујем да све партије када дођу на власт у Србији запосле своју родбину на високе
функције, постану директори фабрика, а при том не знају како да их воде, и све постаје
трагично - указао је Панић.

  

Говорећи о Косову и Метохији Панић је оценио да се то питање могло решити пре 20
година, али до тога није дошло јер "тада смо имали Војислава Шешеља и Милошевића".

  

Он је подсетио да је почетком деведесетих година прошлог века направио уговор са
Ибрахимом Руговом, али да је тадашња ситуација у земљи утицала да се тако нешто не
догоди.
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- Фрањи Туђману и Милошевићу сам говорио: "Ви се тучете за границе које неће
вредети. Када уђете у ЕУ, границе више не постоје", објашњава Панић.

  

Према његовим речима, Туђман тада није знао шта то значи, док сада и Србија и
Хрватска припремају молбе за улазак у ЕУ.

  

- Колико је само људи погинуло због трагичних идеја Милошевића и Туђмана и свих
такозваних националиста - присећа се Панић.

  

Југославија била за ЕУ

  

Он не крије критичност према ЕУ, али не оспорава чињеницу да је будућност Србије у
Унији.

  

- Много сам напора улагао како бих нашао начин да се Србија и тадашња Југославија
укључе у ЕУ. Предратна Југославија је била спремна да уђе у ЕУ пре 20 година - сматра
Панић.

  

Говорећи о Ратку Младићу и Хашком трибуналу Панић је посаветовао оне који воле
Младића: "Нека га воле, али да ћуте."

  

- Исто тако, они који га не воле, нека га не воле, и нека и они ћуте - додао је Панић, и
констатовао да је "Младић сада прошлост". - Треба да гледамо како да уђемо у ЕУ, како
да повећамо плате грађанима, како да направимо бољу пољопривреду... Србија је
пољопривредна земља у којој ратари штрајкују, што је велика срамота.

  

(Вести)

  

 2 / 2


